
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 502
Ifølge Fødevarestyrelsens årsrapport blev 118 sager om grov vanrøgt af dyr
ikke videregivet til politiet indenfor de 5 dage, som er tidsfristen ifølge egne
retningslinjer. Mener ministeren, at det er acceptabelt, at Fødevarestyrelsen i
så mange tilfælde ikke skrider hurtigt nok ind over for den dyremishandling,
der sker eller er sket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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